
PRZEWODNICZĄCY
RADY POWIATU
w Wysokiem Mazowieckiem

OR.0002.2.2014.

Protokół Nr XXXI/2014
z obrad XXXI Sesji Rady Powiatu Wysokomazowieckiego IV kadencji

w dniu 11 lutego 2014 roku
w sali konferencyjnej Starostwa Powiatowego w Wysokiem Mazowieckiem

pod przewodnictwem Doroty Łapiak przewodniczącego rady
protokołowała Joanna Brulińska pracownik starostwa. 

W posiedzeniu udział  wzięli  radni  powiatu wysokomazowieckiego oraz zaproszeni  goście
(listy obecności w załączeniu). 
Proponowany porządek obrad: 

1. Otwarcie sesji. 
2. Przyjęcie porządku obrad.
3. Przyjęcie protokołów z XXIX i XXX Sesji Rady Powiatu Wysokomazowieckiego IV

kadencji. 
4. Sprawozdanie Starosty z wykonania uchwał i działalności Zarządu pomiędzy sesjami.
5. Sprawozdanie przewodniczących komisji z działalności komisji pomiędzy sesjami. 
6. Interpelacje i zapytania radnych. 
7. Sprawozdanie z pracy stałych komisji rady powiatu wysokomazowieckiego za 2013

rok. 
8. Informacja  Szpitala  Ogólnego  w  Wysokiem  Mazowieckiem  dotycząca  podpisania

kontraktu z Narodowym Funduszem Zdrowia. 
9. Sprawozdanie  z  wysokości  średnich  wynagrodzeń  nauczycieli  na  poszczególnych

stopniach awansu zawodowego w szkołach prowadzonych przez jednostkę samorządu
terytorialnego. 

10. Rozpatrzenie projektów uchwał i przyjęcie uchwał w sprawie: 
a) wyboru  biegłego  rewidenta  w  celu  przeprowadzenia  badania  sprawozdania

finansowego Szpitala Ogólnego w Wysokiem Mazowieckiem za rok 2013, 
b) przeprowadzenia kontroli w Szpitalu Ogólnym w Wysokiem Mazowieckiem, 
c) zamiaru  likwidacji  szkół  wchodzących  w  skład  zespołów  szkół  prowadzonych

przez powiat wysokomazowiecki, 
d) zmiany uchwały  w sprawie  uchwalenia  Regulaminu Organizacyjnego  Starostwa

Powiatowego w Wysokiem Mazowieckiem. 
2. Sprawy różne. 
3. Zamknięcie obrad.  

Ad.1). 
Przewodnicząca  rady o  godzinie  1009 otworzyła  obrady  XXXI  Sesji  Rady  Powiatu
Wysokomazowieckiego  IV  kadencji  w  dniu  11  lutego  2014  roku.  Powitała  przybyłych
radnych  rady  powiatu  wysokomazowieckiego  oraz  zaproszonych  gości  (  listy  obecności  
w załączeniu). Następnie poinformowała, iż na podstawie listy obecności w sesji uczestniczy
15  radnych,  co  stanowi  kworum,  przy  którym  rada  może  obradować  i  podejmować
prawomocne  uchwały  (nieobecny  na  sesji:  radny  Waldemar  Kikolski,  radny  Stanisław
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Olędzki,  radna  Elżbieta  Trzeszczkowska,  radny  Zbigniew  Piszczatowski)  -  tym  samym
stwierdziła prawomocność obrad. 

Ad.2). 
Przewodnicząca rady poinformowała, iż kolejny punkt to przyjęcie porządku obrad XXXI
sesji rady powiatu. Zapytała czy są uwagi lub propozycje zmian do przedłożonego porządku?
Radny Kazimierz Wysocki w imieniu Komisji Oświaty, Kultury i Sportu zaproponował w
punkcie 11 wprowadzenie stanowiska rady powiatu wysokomazowieckiego z dnia 11 lutego
2014 roku przeciwko wdrażaniu ideologii „gender”. 
O godzinie 1011 na obrady sesji przybyli: radny Waldemar Kikolski i radny Stanisław Olędzki.
Przewodnicząca rady zapytała, czy są inne propozycje, co do porządku obrad? Innych zmian
nie  zgłoszono.  W  związku  z  powyższym  zaproponowała  przegłosowanie  wniosku
zgłoszonego  przez  Komisję  Oświaty,  Kultury  i  Sportu  dotyczącego  wprowadzenia  do
porządku  obrad  punktu  11  dotyczącego  przyjęcia  stanowiska  rady  powiatu  przeciwko
wdrażaniu  ideologii  „gender”.  Za  przyjęciem  wniosku  opowiedziało  się  17  radnych,
przeciw-0,  wstrzymało  się  od  głosu  0.  Wniosek  został  przyjęty  jednogłośnie.  Następnie
odczytała porządek obrad wraz z przyjętą zmianą w brzmieniu: 

1. Otwarcie sesji. 
2. Przyjęcie porządku obrad.
3. Przyjęcie protokołów z XXIX i XXX Sesji Rady Powiatu Wysokomazowieckiego IV

kadencji. 
4. Sprawozdanie Starosty z wykonania uchwał i działalności Zarządu pomiędzy sesjami.
5. Sprawozdanie przewodniczących komisji z działalności komisji pomiędzy sesjami. 
6. Interpelacje i zapytania radnych. 
7. Sprawozdanie z pracy stałych komisji rady powiatu wysokomazowieckiego za 2013

rok. 
8. Informacja  Szpitala  Ogólnego  w  Wysokiem  Mazowieckiem  dotycząca  podpisania

kontraktu z Narodowym Funduszem Zdrowia. 
9. Sprawozdanie  z  wysokości  średnich  wynagrodzeń  nauczycieli  na  poszczególnych

stopniach awansu zawodowego w szkołach prowadzonych przez jednostkę samorządu
terytorialnego. 

10. Rozpatrzenie projektów uchwał i przyjęcie uchwał w sprawie: 
a) wyboru  biegłego  rewidenta  w  celu  przeprowadzenia  badania  sprawozdania

finansowego Szpitala Ogólnego w Wysokiem Mazowieckiem za rok 2013, 
b) przeprowadzenia kontroli w Szpitalu Ogólnym w Wysokiem Mazowieckiem, 
c) zamiaru  likwidacji  szkół  wchodzących  w  skład  zespołów  szkół  prowadzonych

przez powiat wysokomazowiecki, 
d) zmiany uchwały  w sprawie  uchwalenia  Regulaminu Organizacyjnego  Starostwa

Powiatowego w Wysokiem Mazowieckiem. 
11. Stanowisko  Rady  Powiatu  Wysokomazowieckiego  przeciwko  wdrażaniu  ideologii

„gender”.
12. Sprawy różne. 
13. Zamknięcie obrad.  

i  zaproponowała  głosowanie.  Za  przyjęciem  porządku  obrad  XXXI  Sesji  Rady  Powiatu
Wysokomazowieckiego opowiedziało się 17 radnych, przeciw-0, wstrzymało się od głosu 0.
Porządek obrad został przyjęty jednogłośnie. 

Ad.3). 
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Przewodnicząca rady poinformowała, iż kolejny punkt to przyjęcie protokołów z XXIX i
XXX Sesji Rady Powiatu Wysokomazowieckiego IV kadencji. Zawnioskowała o przyjęcie
protokołów bez odczytywania. Następnie zapytała czy są inne wnioski? Innych wniosków nie
zgłoszono. Zaproponowała głosowanie. Za przyjęciem protokołów z XXIX i XXX sesji rady
powiatu  opowiedziało  się  17  radnych,  przeciw-0,  wstrzymało  się  od  głosu  0  radnych.
Stwierdziła,  iż  protokoły  z  XXIX i  XXX Sesji  Rady  Powiatu  Wysokomazowieckiego IV
kadencji zostały przyjęte jednogłośnie. 

Ad.4). 
Starosta przedstawił sprawozdanie z wykonania uchwał rady powiatu i działalności zarządu
pomiędzy sesjami (materiał w załączeniu zał. Nr 1). Ponadto poinformował, iż otrzymaliśmy
negatywną opinię komisji heraldycznej odnośnie projektu nowego herbu powiatu. Negatywna
opinia dotyczy zastosowanego koloru niebieskiego w dolnej części herbu. Do orła nie ma
żadnych zastrzeżeń, do tła na poziomie orła nie ma zastrzeżeń oraz do krzyża również nie ma
zastrzeżeń.  Jeśli  chodzi  o  sztandar  to  również  są  uwagi  dotyczące  koloru  niebieskiego,
natomiast na drugiej stronie sztandaru gdzie ma być umieszczony orzeł polski z napisem w
otoku „Bóg, Honor, Ojczyzna” okazało się, że hasło to jest zarezerwowane tylko dla służb
mundurowych i jednostek wojskowych. Chcąc mieć taki napis na swoim sztandarze musimy
uzyskać  zgodę  Ministra  Obrony  Narodowej.  Na  chwilę  obecną  trwają  prace  dotyczące
poprawek i najprawdopodobniej zrezygnujemy z tego napisu. 
Przewodnicząca rady zapytała,  czy są pytania do Starosty w związku z przedstawionym
sprawozdaniem? 
Radny Kazimierz Wysocki stwierdził, iż nie powinniśmy rezygnować z napisu „Bóg, Honor,
Ojczyzna” na sztandarze powiatu. Może należy zastanowić się nad inną koncepcją drugiej
strony sztandaru i zamiast orła umieścić papieża lub matkę Boską.
Przewodnicząca rady zapytała, czy są inne wnioski lub pytania? Innych wniosków i pytań
nie zgłoszono. 

Ad.5). 
Przewodnicząca  rady poinformowała,  iż  kolejny  punkt  porządku  obrad  to  sprawozdanie
przewodniczących  komisji  z  działalności  komisji  pomiędzy  sesjami.  Poprosiła
przewodniczących  stałych  komisji  rady  o  przedstawienie  sprawozdań.  Sprawozdania
przedstawili: 
- Jan Stanisław Piętka przewodniczący Komisji Ochrony Zdrowia i Spraw Społecznych, 
- Kazimierz Wysocki wiceprzewodniczący Komisji Oświaty, Kultury i Sportu.

Ad.6). 
Przewodnicząca  rady poinformowała,  iż  kolejny  punkt  porządku  obrad  to  interpelacje  i
zapytania  radnych.  Zapytała,  czy  radni  mają  do  zgłoszenia  interpelacje  bądź  zapytania?
Dodała, iż na piśmie nie wpłynęły żadne interpelacje i zapytania. W trakcie obrad sesji nie
zgłoszono interpelacji i zapytań. 

Ad.7). 
Przewodnicząca rady poinformowała, iż kolejny punkt porządku obrad to sprawozdanie z
pracy stałych komisji rady powiatu wysokomazowieckiego za 2013 rok. O przedstawienie
sprawozdań poprosiła przewodniczących stałych komisji rady. Sprawozdania przedstawili: 
- Paweł Śliwowski przewodniczący Komisji Rozwoju, Promocji i Finansów, 
- Kazimierz Wysocki wiceprzewodniczący Komisji Oświaty, Kultury i Sportu, 
- Jan Stanisław Piętka przewodniczący Komisji Ochrony Zdrowia i Spraw Społecznych, 
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-  Stanisław  Olędzki  przewodniczący  Komisji  Rolnictwa,  Rozwoju  Obszarów Wiejskich  i
Porządku Publicznego, 
- Stanisław Kuźmiński przewodniczący Komisji Rewizyjnej. 
( sprawozdania w załączeniu do protokołu). 
Ad.8). 
Stanisław Bielski  dyrektor Szpitala Ogólnego w Wysokiem Mazowieckiem przedstawił
informację dotyczącą podpisania kontraktu z Narodowym Funduszem Zdrowia na 2014 rok 
( materiał w załączeniu DRUK NR 1). 
Przewodnicząca rady zapytała, czy są pytania do dyrektora Szpitala Ogólnego w związku z
przedstawioną informacją? Pytań nie zgłoszono. 

Ad.9). 
Starosta przedstawił  sprawozdanie  z  wysokości  średnich  wynagrodzeń  nauczycieli  na
poszczególnych stopniach awansu zawodowego w szkołach prowadzonych przez jednostkę
samorządu terytorialnego (materiał w załączeniu DRUK NR 2). 

Ad.10). 
Przewodnicząca  rady poinformowała,  iż  kolejny  punkt  porządku  obrad  to  rozpatrzenie
projektów uchwał i przyjęcie uchwał w sprawie: 

a) wyboru  biegłego  rewidenta  w  celu  przeprowadzenia  badania  sprawozdania
finansowego Szpitala Ogólnego w Wysokiem Mazowieckiem za rok 2013 

Przewodnicząca  rady stwierdziła,  iż  do  projektu  uchwały  dołączone  jest  uzasadnienie  
oraz projekt omawiany był na posiedzeniu Komisji Ochrony Zdrowia i Spraw Społecznych. 
W związku z powyższym zapytała, czy są uwagi lub pytania do w/w projektu uchwały? Uwag
i pytań nie zgłoszono. Odczytała projekt uchwały i zaproponowała głosowanie. Za przyjęciem
uchwały opowiedziało się 17 radnych, przeciw-0, wstrzymało się od głosu 0. 
Uchwała Nr XXXI/218/2014 została przez radę powiatu podjęta jednogłośnie. 

b) przeprowadzenia kontroli w Szpitalu Ogólnym w Wysokiem Mazowieckiem  
Przewodnicząca rady poinformowała, iż zgodnie z ustawą z dnia 15 kwietnia 2011 roku o
działalności  leczniczej rada  powiatu,  jako podmiot tworzący Szpital  Ogólny w Wysokiem
Mazowieckiem, sprawuje nadzór nad szpitalem w ramach, którego dokonuje kontroli i oceny
jego  działalności.  Kontrola  będzie  obejmować  m.in.  realizację  zadań  wymienionych  w
regulaminie organizacyjnym i statucie szpitala,  dostępność i jakość udzielanych świadczeń
zdrowotnych,  prawidłowość  gospodarowania  mieniem  i  środkami  publicznymi  oraz
gospodarkę finansową. W celu sprawnego przeprowadzenia okresowej kontroli planuje się w
imieniu  rady  powiatu  upoważnić  Starostę  Wysokomazowieckiego  do  przeprowadzenia
kontroli. O wynikach kontroli rada powiatu zostanie poinformowała. W/w projekt uchwały
został pozytywnie zaopiniowany przez radcę prawnego. Następnie zapytała, czy są pytania
lub uwagi  do przedstawionego projektu uchwały? Pytań i  uwag nie zgłoszono. Odczytała
projekt uchwały i zaproponowała głosowanie. Za przyjęciem uchwały opowiedziało się 17
radnych, przeciw-0, wstrzymało się od glosu-0. 
Uchwała Nr XXXI/219/2014 została przez radę powiatu podjęta jednogłośnie. 

c) zamiaru likwidacji  szkół wchodzących w skład zespołów szkół prowadzonych przez
powiat wysokomazowiecki 

Starosta poinformował, iż podjęcie uchwały w sprawie zamiaru likwidacji szkół policealnych
wynika z faktu, iż od kilku lat, pomimo promocji szkoły, nie było naboru z powodu braku
kandydatów.  Ponadto  z  dniem  1  września  2012r.  nastąpiła  ustawowa  likwidacja  klasy
pierwszej,  a  w  latach  następnych  kolejnych  klas  dotychczasowego  trzyletniego  liceum

4



profilowanego dla  młodzieży,  dwuletniego uzupełniającego liceum ogólnokształcącego dla
młodzieży, trzyletniego technikum uzupełniającego dla młodzieży, technikum dla dorosłych,
uzupełniającego liceum ogólnokształcącego dla  dorosłych,  zaś  z dniem 1 września 2013r.
nastąpiła  ustawowa  likwidacja  klasy  pierwszej,  a  w  latach  następnych  kolejnych  klas
dotychczasowego technikum uzupełniającego dla dorosłych. Ponadto niniejsza uchwała jest
uchwałą  intencyjną.  Jej  podjęcie  przez  Radę  Powiatu  umożliwi  dotrzymanie  ustawowego
terminu  powiadamiania  zainteresowanych  stron  o  zamiarze  likwidacji.  Sama  likwidacja
zostanie dokonana na podstawie odrębnej uchwały rady powiatu.  
Przewodnicząca  rady zapytała,  czy  są  pytania  lub  uwagi  do  przedstawionego  projektu
uchwały?  Uwag  i  pytań  nie  zgłoszono.  Odczytała  projekt  uchwały  i  zaproponowała
głosowanie. Za przyjęciem uchwały opowiedziało się 17 radnych, przeciw-0, wstrzymało się
od głosu 0. 
Uchwała Nr XXXI/220/2014 została przez radę powiatu podjęta. 

d) zmieniająca uchwałę w sprawie uchwalenia Regulaminu Organizacyjnego Starostwa
Powiatowego w Wysokiem Mazowieckiem

Starosta poinformował,  iż  zmiana  w  strukturze  organizacyjnej  polega  na  zlikwidowaniu
samodzielnego  stanowiska  ds.  Zarządzania  Kryzysowego,  Spraw  Obronnych  i  Obrony
Cywilnej  i  powierzeniu  zadań  z  ww.  stanowiska  Wydziałowi  Budownictwa  i  Inwestycji.
Przyjęcie  przedmiotowej  uchwały  powinno  przyczynić  się  do  dalszej  poprawy
funkcjonowania starostwa i  spowodować podniesienie  jakości  świadczonych usług.  Mając
powyższe na uwadze, podjęcie niniejszej uchwały uważa się za celowe i zasadne. 
Przewodnicząca  rady zapytała,  czy  są  pytania  lub  uwagi  do  przedstawionego  projektu
uchwały?  Uwag  i  pytań  nie  zgłoszono.  Odczytała  projekt  uchwały  i  zaproponowała
głosowanie. Za przyjęciem uchwały opowiedziało się 17 radnych, przeciw-0, wstrzymało się
od głosu 0. 
Uchwała Nr XXXI/221/2014 została przez radę powiatu podjęta. 

Ad.11). 
Przewodnicząca  rady poinformowała,  iż  na  wniosek  Komisji  Oświaty,  Kultury  i  Sportu
wpłynęła  propozycja  przyjęcia  stanowiska  rady  powiatu  przeciwko  wdrażaniu  ideologii
„gender”. Dodała, iż stanowisko było przedmiotem obrad Komisji Oświaty, Kultury i Sportu.
Następnie odczytała treść stanowiska w brzmieniu: 
„Stanowisko  Rady  Powiatu  Wysokomazowieckiego  z  dnia  11  lutego  2014 roku przeciwko
wdrażaniu ideologii „gender”.
Rada  Powiatu  Wysokomazowieckiego  z  niepokojem  obserwuje  zorganizowane  działania
ideologiczne,  wprowadzające  genderyzm w życie  społeczne  Polski.  Podważa się  naukowe
osiągnięcia antropologii, istnienie płci biologicznej oraz społeczne znaczenie małżeństwa. Za
wszelka  cenę  forsuje  się  teorię  o  dominującej  roli  kulturowości  w  rozwoju  człowieka,
równocześnie podważa się role biologiczną płci w kształtowaniu osoby ludzkiej. Usiłuje się
przyznać prawa przynależne rodzinie także związkom osób tej samej płci.  Przedstawia się
małżeństwo  jako  stereotyp  zakładający  przemoc  mężczyzny  nad  kobieta.  W  dziedzinie
wychowania  ingeruje  się  w  prawa rodziców,  ogranicza  wolność  wypowiedzi  i  wyrażania
poglądów. Tego rodzaju edukacja prowadzi  do degradacji  procesu wychowania oraz jego
wynaturzenia.  Budzą  w  nas  zdecydowany  sprzeciw,  popierane  w  środkach  społecznego
przekazu,  agresywne zachowania wobec osób i  instytucji  podejmujących debatę  na temat
ideologii „gender” i płynących z niej zagrożeń. Widzimy w tym ograniczenie wolności słowa,
gwarantowaną  przez  Konstytucję  Rzeczypospolitej  Polskiej.  Solidaryzujemy  się  ze
stanowiskiem  Episkopatu  Polski,  który  wykazał  realne  zagrożenia  płynące  z  ideologii
„gender”  dla  rozwoju  człowieka  i  rodziny.  Sprzeciwiamy  się  wprowadzaniu  do  szkół  i
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przedszkoli seksualizacji dzieci i młodzieży pod pozorem tak zwanej edukacji równościowej.
Apelujemy do rodziców, nauczycieli,  pracowników kultury,  oświaty,  zdrowia i  mediów aby
przeciwdziałali destrukcji obecnego systemu wartości”. 
Zaproponowała, aby nie głosować stanowiska tylko przyjąć go przez aklamację. Następnie
zapytała, czy są inne propozycje? Innych propozycji nie zgłoszono. Stwierdziła, iż stanowisko
zostało przez radę powiatu przyjęte przez aklamację. 

Ad.12). 
Przewodnicząca rady poinformowała,  iż kolejny punkt  porządku obrad to  sprawy różne.
Zapytała, czy radni chcieliby w tym punkcie zabrać głos? 
Starosta poinformował, iż impreza powiatowa, która miała miejsce w roku ubiegłym będzie
kontynuowana  w  roku  obecnym  i  planowana  jest  na  dzień  8  czerwca.  W  związku  z
powyższym zwrócił się do dyrektorów szkół z prośbą o przygotowywanie się do tej imprezy.
Dodał  również,  iż  intencją  zarządu  powiatu  było  to,  aby  w  tym  czasie  przyjąć  również
sztandar  powiatu,  jednakże z  uwagi  na negatywną opinię komisji  heraldycznej  nie jest  to
możliwe w obecnej sytuacji. Chcemy również, aby tego dnia odbyła się uroczysta sesja rady
powiatu podsumowująca 15 lat funkcjonowania powiatu, a po południu na stadionie miejskim
w Wysokiem Mazowieckiem odbędzie się impreza dla wszystkich mieszkańców powiatu. W
dalszej  części  swojej  wypowiedzi  bardzo  serdecznie  podziękował  przewodniczącej  radzie
powiatu oraz radnym za odwiedzenie go w szpitalu  w dniu sesji,  która miała miejsce 20
grudnia 2013 roku.  Podziękowania skierował również do  Stanisława Bielskiego dyrektora
Szpitala Ogólnego w Wysokiem Mazowieckiem za szczególny nadzór nad oddziałem chorób
płuc. 
Radny Ryszard Grodzki stwierdził, iż w ostatnim czasie dużo się mówi o służbie zdrowia i
o problemach służby zdrowia. Poprosił o wyjaśnienie: w jaki sposób obecnie uzyskuje się
specjalizację i czy w naszym szpitalu jest problem? Czy potrzebni są lekarze specjaliści w
naszym szpitalu  i kto płaci za specjalizację? 
Stanisław Bielski jeżeli chodzi o specjalizacje to regulują to przepisy prawa. Jego zdaniem
poprzedni system był lepszy pomimo tego, iż trwał dłużej, jednak był bardziej efektywny. By
zostać specjalistą II stopnia w poprzednim systemie – okres specjalizacji trwał nie krócej niż
8 lat. Czyli po zakończeniu studiów lekarz zdobywał specjalizację normalnym trybem mniej
więcej w 10 - 11 roku pracy. Z tym, że te specjalizacje były realizowane w ramach umów o
pracę,  czyli  lekarz,  który  robił  specjalizację  jednocześnie  wykonywał  pracę  i  uczył  się.
Obecnie okres specjalizacji trwa 6 lat, czyli krócej i wcale nie przybyło specjalistów z tego
tytułu, a problemy są większe, z tego względu, że aby robić specjalizacje w danej dziedzinie
to dany oddział  musi mieć akredytację ministerialną do prowadzenia specjalizacji  lekarzy.
Ponadto  żeby  oddział  mógł  ubiegać  się  o  akredytację  specjalizacyjną  to  wniosek  musi
przygotować ordynator oddziału i go podpisać. Ponadto, aby złożyć wniosek, oddział musi
spełniać  pewne kryteria,  które wcale  nie  są  takie  proste.  Kolejną kwestią,  jaka  musi  być
spełniona  to  pieczątka  dyrektora  szpitala.  Trzecia  w  kolejności  pieczątka  to  pieczątka
konsultanta wojewódzkiego, która w wielu przypadkach jest trudna do osiągnięcia. Kolejna,
czyli  czwarta  pieczątka  to  pieczątka  konsultanta  krajowego  i  na  samym końcu pieczątka
komisji przy ministerstwie zdrowa. Nasz szpital obecnie posiada trzy akredytacje, a o czwartą
się  ubiegamy.  Posiadamy  akredytację  do  prowadzenia  szkolenia  w  zakresie  chorób
wewnętrznych  –  3  miejsca  specjalizacyjne,  akredytację  do  prowadzenia  specjalizacji  w
chirurgii  ogólnej-  2  miejsca,  akredytację  do  prowadzenia  specjalizacji  w  ratownictwie
medycznym i obecnie został złożony wniosek o akredytację w zakresie ortopedii w ramach
narządu ruchu. Dodał, iż generalnie można robić specjalizację tylko w tych oddziałach, które
mają akredytację. Podsumowując dodał, iż specjalizacje można robić w ramach trzech form
umów: umowy o rezydenturę, umowy o pracę i umowy o wolontariacie.    

6



Przewodnicząca rady zapytała, czy są jeszcze jakieś inne sprawy różne? 
Radny Kazimierz Wysocki stwierdził, iż mieszkańcy powiatu jeżdżą z dziećmi do lekarza
dziecięcego do Rosochatego, Białegostoku, Łap itp., ponieważ w Wysokiem Mazowieckiem
nie ma lekarza pediatry. Zapytał, czy jest możliwość pozyskania dobrego lekarza dziecięcego
do Wysokiego, bo w tej chwili sprawy te załatwiają lekarze rodzinni. 
Stanisław Bielski odpowiedział, iż pacjent ma możliwość wyboru lekarza. Poprosił o podanie
definicji:  kto to  jest  dobry lekarz?  Jeśli  chodzi  o opiekę pediatryczną uważa,  że  jest  ona
zapewniona na poziomie podstawowym. Ponadto nie sądzi, że jest taki powiat, który ma tak
zabezpieczoną opiekę pediatryczną jak powiat wysokomazowiecki i tak: Kulesze Kościelne –
lekarz  –  specjalista  pediatria,  a  dopiero  potem  lekarz  rodzinny,  Czyżew-  doktor
Modzelewska-  pediatra,  Klukowo-  doktor  Kurasińska-  pediatra,  Ciechanowiec-  doktor
Bachórzewska i Niczyporuk- pediatra, Wysokie Mazowieckie- doktor Brzozowska- pediatra.
Szpital Ogólny ma całodobowy oddział pediatrii z lekarzami pediatrii. 
Wicestarosta w  imieniu  starosty  Bogdana  Zielińskiego  i  dyrektora  ZSOiP w  Wysokiem
Mazowieckiem  Ryszarda  Flanca  zaprosił  wszystkich  obecnych  na  koncert  galowy
Reprezentacyjnego Zespołu Artystycznego Wojska Polskiego z Warszawy w dniu 14 lutego o
godzinie 1700 w hali sportowej ZSOiP w Wysokiem Mazowieckiem. 
Przewodnicząca rady zapytała, czy są jeszcze jakieś sprawy różne? Więcej spraw różnych
nie zgłoszono. 

Ad.13). 
Przewodnicząca rady stwierdziła,  iż  porządek  sesji  został  wyczerpany i  o  godzinie  1210

dokonała zamknięcia obrad XXXI Sesji Rady Powiatu Wysokomazowieckiego IV kadencji  
w dniu 11 lutego 2014 roku. 

Przewodniczący Rady
      Dorota Łapiak
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